
 

Politieke vragen Jong Maashorst (Kadernota)  

Vraag 1:  

De meicirculaire vallen tegen, ons begrotingstekort loopt verder op. Er is geen enkel jaar meer 
dat wij een sluitende begroting hebben. Onze Gemeente heeft een ambitieus bestuursakkoord, 
met een ambitieus uitvoeringsprogramma. De vraag is nu: komt het uitvoeringsprogramma 
zoals het nu voorligt in gevaar? Kunnen we alles realiseren zoals het nu beschreven staat in 
het uitvoeringsprogramma.  Moeten we hierin keuzes maken, en zo ja wat wordt de 
prioritering? Wat zijn de denkrichtingen van het college om deze tegenvaller verantwoord in 
de begroting te verwerken zodat 2025 sluitend kan worden en daarmee toezicht van de 
provincie kan worden voorkomen. 

Vraag 2 

In het bestuursakkoord spreken wij over een prominente plek in de regio.  
Het college geeft in de kadernota aan dat ze graag een doorkijk wilt geven naar de toekomst 
en dus verder dan 2026, naar 2050.  

Kan het college aangeven op welke manier ze een prominente plek in de regio willen pakken 
en hoe ze hier invulling aan willen geven?  

Vraag 3: 

We zien nu dat er een geïnvesteerd word in een evenemententerrein! Daar zijn wij voor. We 
zijn dan ook benieuwd of het college een doorkijk kan geven waar deze gerealiseerd gaat 
worden? Of vanaf wanneer krijgen we als gemeenteraad meer informatie?  

Vraag 4: 

Er word een substantieel bedrag vrij gemaakt om de organisatie te versterken.  
Kan  het college aangeven waar het deze formatie voor gebruikt wordt? Komen er anders 
ambities in gevaar? Is het college voornemens om nieuw personeel in dienst nemen of gaan 
we ze inhuren (ZZP)? Nog belangrijker kan het college aangeven hoe wij personeel ook gaan 
behouden en aan ons binden?   

Vraag 5: 

De dienstverlening is nu op gemiddeld een 7. In de kadernota geven we aan dat de er op dit 
vlak nog een stevige ambitie is.  Wat is er in de ogen van het college voor nodig om de 
dienstverlening verder omhoog te krijgen? Waar liggen er kansen tot verbetering? 

Vraag 6: 

Ontsluiting in de regio is belangrijk voor onze gemeente om aantrekkelijk te blijven voor 
recreanten, woon-werkverkeer en voor scholieren de naar scholen gaan. Jong Maashorst ziet 
dat de A50 steeds verder dichtslibt. Zelfs de verbreding van de A50 staat onderdruk en gaat 
mogelijk niet door. Kan het college aangeven wat de gevolgen zijn voor onze gemeente en 
daarbij in het specifiek wat de gevolgen zijn voor de BRT bussen die ook over de A50 moeten 
gaan rijden? Hoe kunnen we ervoor zorgen dat deze bussen niet in de file komen te staan? Als 
we dan naar 2050 zouden we dan naar  meer mogelijke  alternatieve vormen moeten kijken en 
zo ja naar welke optie kijkt het college dan?  



 

Vraag 7: 

Maashorst is een van de koplopers wat betreft zonnepanelen, aldus verschillende nieuws 
media. Jong Maashorst is hier blij en trots op. Zeker als we opgewekte energie ook zelf 
verbruiken bijvoorbeeld door het laden van je eigen elektrische auto. Jong Maashorst is 
benieuwd hoe het met de ontwikkeling van de pilot elektrische laden zonder eigen oprit staat? 
Wat is de ambitie die het college hiermee heeft?  

Vraag 8: 

Bij het kopje gericht op positieve gezondheid staat: We zorgen er daarbij voor dat het 
voorzieningenniveau overeind blijft.  

Wanneer is voor de gemeente het voorzieningsniveau op peil vanuit perspectief en gemeente 
en voor onze inwoners? En wat is daar voor nodig? 

 


